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NAŠ REPORTER NA VOLIŠČU

,,Ne bo nam žal
da smo jih izvolili!"

Roko na srce — s pretirano prazničnim
vzdušjem se na volišču št. 1 v KS Milana
Majcna nismo mogli pohvaliti, zato pa so
bili ddgovori, ki smo jih dobili na zastav-
ljena vprašanja, odkriti in zelo konstruk-
livni.

• Predno pa vas seznanimo s tem, kaj te
volitve pomenijo našim občanom, pa na-
pišimo še malo kritike.

• Zavedamo se sicer, da nikoli ne bodo
vsi volivci glasovali »za«, toda prizadelo
nas je početje nekaterih občanov. Prišli so
namreč naravnost k mizi, za katero je se-
dela volivna komisija in ne da bi vpra-
šali, kako se sploh voli, napisalo energič-
no in jezno na volilnico »proti«, se obrnili
in brez pozdrava odšli. K sreči takšnih ni
bilo veliko, toda .. .

• Sedaj se pa končno pogovorimo z ob-
čani — zaradi tega smo tudi prišli na vo-
lišče.

• Marija Golja nam je povedala, da je
prvič volila po osvoboditvi, kajti pred voj-
no v stari Jugoslaviji žene niso imele voliv-
ne pravice.

• »Ja, ja! To pa napišite. Tiste volitve
po vojni so bile nekaj izrednega. Za vse nas
so pomenile, da je svoboda zares prišla. Da
je Jugoslavija zares naša in da volimo n a -
š o vlado. Ce bi vi videli tisto vzdušje med
ljudmi in veselje, ko so prišli na volišče.
Čudi me, da danes tega ni več, vsaj v taki
meri ne.«

• Franc Lesai- je prvič volil že v stari
Jugoslaviji.

»Cudne stvari so se dogajale takrat. Zi-
vel sem namreč v Beogradu in so nas kar
na cesti pobrali in napotili na volišča. Z
ničemer nismo bili seznanjeni. Enostavno
smo volili in na svidenje!«

• Med delegati na kandidatni listi smo
prebrali tudi ime Tomaža Šavnika, ki je
obenem tudi najmlajši delegat, saj ima 21
l e t . . .

• »Osnovna naloga posameznega delega-
ta po mojem mnenju je ta, da se sproti iz-
obražuje in usposablja, da lahko čimbolj
strokovno sodeluje in odloča. Druga nalo-
ga, tudi enako bistvena, pa je ta, da sku-
ša zbrati čimveč mnenj občanov, da zasle-
duje dogajanja na določenem področju,
kajti le tako bo lahko koristen v svoji de-
legaciji.

Vsekakor pa se delegati moramo zaveda-
ti, kako odgovorno in pomembno delo nas
čaka,« nam je povedal Tomaž.

• In ne v na zadnje, tu je Zdravko Zore,
osemnajstletni mladinec, ki je danes prvič
volil. Iz pogovora z njim smo ugotovili, da
dobro ve, zakaj je volil.

• »Prepričan sem, da bodo delegati res-
nični ,zastopniki' naših mnenj in potreb.
Normalno je tudi, da se morebitnim na-
pakam včasih ne bo dalo ogniti, toda pre-
pričan sem, da bodo probleme dobro re-
ševali in da nam ne bo žal, da smo jih iz-
volili.«

Tako je torej bilo v krajevni skupnosti
Milana Majcna. Dodajmo le še to, da se je
volitev udeležilo 92,7 odstotka od vseh
upravičencev.
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